
 

 

Aan: College van B&W te Zwolle, via de Raadsgriffie    

Van: William Dogger, fractievoorzitter Swollwacht 

Cc : Lokale pers 

Onderwerp: Beheer- en publieksfaciliteiten Rode Torenplein   

Datum : 5 december 2014 

 

Geacht College 

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde wil ik u namens de Swollwachtfractie vragen 

stellen betreffende beheer- en publieksfaciliteiten op het Rode Torenplein.                                                                                                                              

Inleiding 

Volgens uw eerdere voorstel (d.d. 28 mei 2014) zou er op het Rode Torenplein een bewaakte 

fietsenstalling komen, met de aanleg hiervan zou na de zomerkermis worden begonnen! Bij deze 

fietsenstalling zouden ruim voor aanvang van de winterperiode extra faciliteiten komen, voor de 

beheerder een goed onderkomen en voor het publiek een invalide toilet. 

De verwachting was dat het voornoemde in november 2014 zou zijn gerealiseerd. Inmiddels is de 

fietsenstalling wel gerealiseerd. Thans ontbreekt nog een fatsoenlijk onderkomen voor de betreffende 

beheerder en voor het publiek een invalidetoilet! Uit informatie is ons gebleken dat de bouw van deze 

faciliteiten pas volgend voorjaar zullen worden gerealiseerd. Als noodvoorziening is nu voor de 

beheerder een houten (leen) Casita geplaatst, overigens een beter alternatief als de eerdere witte 

party tent! De nu tijdelijke oplossing en de nog niet gerealiseerde invalide toilet is op z’n minst 

merkwaardig te noemen, helemaal omdat volgens ambtelijke informatie er nog geen aannemer is 

gevonden die die betreffende faciliteiten voor het beschikbare budget wil gaan bouwen! 

Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Hoe kan het dat er nog geen aannemer is gevonden om de betreffende faciliteiten te bouwen, 

dit in een tijd dat het zeer aannemelijk is dat aannemers graag opdrachten willen aanvaarden? 

2. Is het betreffende budget dan zo laag, m.a.w. wil de gemeente voor het bekende dubbeltje op 

de eerste rij zitten, zodat aannemers (terecht) niet willen inschrijven tegen een niet 

marktconform aanbestedingsbudget? 

3. En wat gaat u doen- of heeft u een alternatief- om de uitgestelde bouw van de publieke 

faciliteit tw. een invalide toilet, te compenseren? 

Ik verzoek u namens de Swollwachtfractie om de gestelde vragen zo spoedig mogelijk te 

beantwoorden. 

 

Met vriendelijke groet, 

William Dogger, fractievoorzitter Swollwacht                         


